
证   书

本单一证书旨在证明

(公ਮ名称ε 

δ地址ε

证书注册编ਭ 

GFA-COC-00XXXX

签发日期 XX.XX.XXXX · 有效期至* XX.XX.XXXX

发行序ਭ XXX · 版本ਭ XXX 

已由 GFA认证有限公ਮṯ据以с标准进行了评估 

• FSC-STD-40-004 (版本 3.1)

• FSC-STD-40-007 (版本 2.0)

• FSC-STD-40-003 (版本 2.1)

因此，该公司有权将 FSC商标用于下述产品和/或服务**: 

XXXX的生产和销售 

................................................................................................................................. 

约恩·阿克曼, 总经理 

GFA 认证有限公ਮ  •  Alter Teichweg 15  •  22081 汉堡  •  德国 

电话: + 49 40 5247431 0  •  传真: +49 40 5247431 999  •  www.gfa-cert.com

* 本证书的有效性须通过 FSC 数据ᓉδwww.info.fsc.orgε进行Ṯ实Ⱦ** 有关产品和服务的ᨅ述，以及包含在本证书范围内的林区和/或集团/多场所成员名单，均可从

FSC数据ᓉ中获਌Ⱦ产品和服务的ᨅ述可由集团/多场所成员网络统一ᨆ供，并非必须由每个成员单独ᨆ供Ⱦ 

—— 本证书及其所有副本或复制品均为GFA公ਮ财产，ᓊ在其要求时予以返还或销毁Ⱦ 

本证书本身并不构成证书持有者所ᨆ供的某一特定产品已通过 FSC认证或为 FSC਍控木材的证明Ⱦ只有当证书持有者在发票和运输单据р明确标注了相ᓊ的 FSC声明

时，其所ᨆ供Ƚ发货或销售的产品方可被视为属于本证书的覆盖范围Ⱦ 



证 书

证书附件

δ公ਮ名称ε

δ地址ε

证书注册编ਭ

GFA-COC-00XXXX

签发日期 XX.XX.XXXX · 有效期至* XX.XX.XXXX

发行序ਭ XXX · 版本ਭ XXX 

р述公ਮ的 FSC证书包含以с场所**：

GFA- COC-00XXXX-A: 公ਮ名称和地址 ࣖ入时间：XX.XX.XXXX 

GFA- COC-00XXXX-B: 公ਮ名称和地址 ࣖ入时间：XX.XX.XXXX 

GFA- COC-00XXXX-C: 公ਮ名称和地址 ࣖ入时间：XX.XX.XXXX 

GFA- COC-00XXXX-D: 公ਮ名称和地址 ࣖ入时间：XX.XX.XXXX 

GFA- COC-00XXXX-E: 公ਮ名称和地址 ࣖ入时间：XX.XX.XXXX 

GFA 认证有限公ਮ  •  Alter Teichweg 15  •  22081 汉堡  •  德国 

电话: + 49 40 5247431 0  •  传真: +49 40 5247431 999  •  www.gfa-cert.com

* 本证书的有效性须通过 FSC 数据ᓉδwww.info.fsc.orgε进行核实Ⱦ** 有关产品和服ࣗ的ᨅ述，以及包含在本证书范围内的林区和/或集团/多场所成员名单，均可从

FSC数据ᓉ中获਌Ⱦ产品和服ࣗ的ᨅ述可由集团/多场所成员网络统一ᨆ供，并非必须由每个成员单独ᨆ供Ⱦ 

—— 本证书及其所有副本或复制品均为GFA公ਮ财产，ᓊ在其要求时予以返还或销毁Ⱦ 

本证书本身并不构成证书持有者所ᨆ供的某一特定产品已通过 FSC认证或为 FSC਍控木材的证明Ⱦ只有当证书持有者在发票和运输单据р明确标注了相ᓊ的 FSC声明

时，其所ᨆ供Ƚ发货或销售的产品方可被视为属于本证书的覆盖范围Ⱦ



C E R T I F I C A T E

This single certificate is to certify that 

Max Mustermann GmbH & Co. KG 

Musterstraße 1 · 12345 Musterstadt  ·  Deutschland

Certificate registration code 

GFA-COC-001234

Date of issue 05.12.2012 · Date of expiry* 04.12.2017

Issue number 1 · Version 1 

has been assessed by GFA Certification GmbH according to the following standards: 

 FSC-STD-40-004 (Version 3.1)

 FSC-STD-40-007 (Version 2.0)

 FSC-STD-40-003 (Version 2.1)

The company is therefore entitled to use the FSC trademark for the below mentioned 
products and/or services**: 

Production and sale of newspapers 

................................................................................................................................. 

Jörn Ackermann, Managing Director 

GFA Certification GmbH  •  Alter Teichweg 15  •  22081 Hamburg  •  Germany 
Telefon: + 49 40 5247431 0  •  Fax: +49 40 5247431 999  •  www.gfa-cert.com 

* The validity of this certificate shall be verified on the FSC database at www.info.fsc.org. ** A description of the products and services as well as a list of areas and/or 
group/multisite members that are included in the scope of the certificate may be obtained from the FSC Database. The description of the products and services could 
be performed by the network of group/multisite members and not necessarily by each of them. -- This certificate including all copies or reproductions remains the property 
of GFA and shall be returned or destroyed upon request. This certificate itself does not constitute evidence that a particular product supplied by the certificate holder is 
FSC-certified or FSC Controlled Wood. Products offered, shipped or sold by the certificate holder can only be considered covered by the scope of this certificate when 
the required FSC claim is clearly stated on invoices and shipping documents. 



C E R T I F I C A T E

Certificate Annex 

Max Mustermann GmbH & Co. KG 

Musterstraße 1  ·  12345 Musterstadt  ·  Deutschland 

Certificate registration code 

GFA-COC-001234

Date of issue 05.12.2013 · Date of expiry* 04.12.2018 

Issue number 1 · Version 1 

The FSC certificate of the above mentioned company includes the following sites**:

GFA- COC-001234-A:  Muster GmbH, Mustersstraße 1, 12345 Musterstadt; Member since: XX.XX.XXXX 
GFA- COC-001234-B:  Muster GmbH, Mustersstraße 1, 12345 Musterstadt; Member since: XX.XX.XXXX 
GFA- COC-001234-C:  Muster GmbH, Mustersstraße 1, 12345 Musterstadt; Member since: XX.XX.XXXX 
GFA- COC-001234-D:  Muster GmbH, Mustersstraße 1, 12345 Musterstadt; Member since: XX.XX.XXXX 
GFA- COC-001234-E:  Muster GmbH, Mustersstraße 1, 12345 Musterstadt;  Member since : XX.XX.XXXX 

GFA Certification GmbH  •  Alter Teichweg 15  •  22081 Hamburg  •  Germany 
Telefon: + 49 40 5247431 0  •  Fax: +49 40 5247431 999  •  www.gfa-cert.com 

* The validity of this certificate shall be verified on the FSC database at www.info.fsc.org. ** A description of the products and services as well as a list of areas and/or 
group/multisite members that are included in the scope of the certificate may be obtained from the FSC Database. The description of the products and services could 
be performed by the network of group/multisite members and not necessarily by each of them. -- This certificate including all copies or reproductions remains the property 
of GFA and shall be returned or destroyed upon request. This certificate itself does not constitute evidence that a particular product supplied by the certificate holder is 
FSC-certified or FSC Controlled Wood. Products offered, shipped or sold by the certificate holder can only be considered covered by the scope of this certificate when 
the required FSC claim is clearly stated on invoices and shipping documents.


